

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-13921 Distribution specification for measured variables in the evaluation strategy was not saved. -Error fixed-	Verteilungsvorgabe für Messgrößen in der Auswertestrategie wurde nicht gespeichert. -Fehler behoben-	qs-STAT	Evaluation method, Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-13938 If many queries exist, it was no longer possible to assign parts to queries that were far down in the expanded list because the list was too long. The option was changed in such a way that now a list box opens in which it is possible to scroll.	Wenn viele Selektionen existieren, war es aufgrund einer zu langen Liste nicht mehr möglich Teile zu Selektionen zuzuordnen, die in der aufgeklappten Liste weit unten waren. Die Option wurde so geändert, dass nun eine Listbox aufgeht in der gescrollt werden kann.	qs-STAT	Database functionality, Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-13942 If the number of reference measurements was changed in solara.MP in Type2 (for existing data sets), nonsensical values and Unicode characters were written into the measured values and additional data of the reference values. -error fixed-	Wenn in solara.MP in Typ2 die Anzahl an Referenzmessungen verändert wurde (bei bestehenden Datensätzen) wurden in die Messwerte und Zusatzdaten der Referenzwerte unsinnige Werte und Unicode-Zeichen geschrieben. -Fehler behoben-	solara.MP	Data record
Bug	TQ-13966 The drop-down field "Standard event" did not show a selection. -Error fixed-	Das Drop-Down-Feld "Standardereignis" zeigte keine Auswahl an. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Data record, Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-14026 With a sample size of 2, errors occurred in the calculation of the Cochran test. -Error fixed-	Bei einem Stichprobenumfang von 2 sind Fehler in der Berechnung des Cochran Tests aufgetreten. -Fehler behoben-	qs-STAT	Numeric

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-14043 The option "Update bar graph on manual input" was not saved at stand level. -Error corected-	Die Option "Balkengrafik bei manueller Eingabe aktualisieren" wurde auf Standradebene nicht gespeichert. - Fehler behoben-	O-QIS, procella	Form/Layout / Graphical User Interface, Other
Bug	TQ-14044 The drop-down field "Calibration measurement by time" did not show a selection. -Error fixed-	Das Drop-Down-Feld "Einstellmessung nach Zeit" zeigte keine Auswahl an. - Fehler behoben-	O-QIS	User Administration / Configuration
Bug	TQ-14051 Calling up the test plan configuration via File >> configuration >> additional settings >> recording data/Standard generally changes the settings of the first characteristic. -Error fixed-	Aufruf der Prüfplankonfiguration via Datei >> Konfiguration >> weitere Einstellungen >> Datenerfassung Standard verändert generell die Einstellungen des ersten Merkmals. - Fehler behoben-	O-QIS	User Administration / Configuration
Bug	TQ-14070 The part loaded from a SQL database was not locked after the first saving (manual/automatic). -Error fixed-	Das aus einer SQL-Datenbank geladene Teil war nach dem erstmaligen Speichern (manuell/automatisch) nicht mehr gesperrt. -Fehler behoben-	O-QIS, qs-STAT	Data read/write